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Bestuur 

Het bestuur van de vereniging kwam in 2020 driemaal bijeen: in maart, juli en oktober.  

De ledenvergadering werd eenmaal gehouden: in oktober. 

 

Algemeen 

Vanwege de uitbraak van COVID-19 kwamen de beide commissies minder vaak bijeen dan in 

voorgaande jaren. Om dezelfde reden zijn de leden in 2020 niet tweemaal zoals gebruikelijk, maar 

eenmaal bijeengeweest. Om de voortgang van de activiteiten te waarborgen, is gebruik gemaakt van 

digitale overlegvormen zoals ZOOM en email.  

Teneinde de zichtbaarheid van de Vereniging te vergroten, is in 2020 een begin gemaakt met de 

ontwikkeling van een website. 

 

Commissies 

Commissie 1 ‘Zorg’ had in 2020 een constructief gesprek met de Vrienden van Amphia. Er is 

gesproken over het succes van het Stiltecentrum, het plaatsen van 3 tropische bomen op de begane 

grond en tenslotte over mogelijk nieuwe projecten. 

Commissie 2 ‘Welzijn en Cultuur’ is tweemaal bijeengeweest. De commissie heeft zich gebogen over 

twee aanvragen. Ten aanzien van de verbouwing van de werkplaats van Tools to Work – om conform 

de COVID-19 maatregelen aan zoveel mogelijk mensen fysieke aanwezigheid te bieden – is aan het 

bestuur positief geadviseerd.  Ook over een aanvraag van de Stichting Maatschappelijke Activiteiten 

Nuwenhuys -het bieden van dagverrijking aan cliënten en het realiseren van diverse faciliteiten op 

het terrein- is positief geadviseerd. 

De Vereniging nam beide adviezen over. 

 

Diaconessen 

Eén van de diaconessen is in 2020 overleden. De drie hoogbejaarde diaconessen zijn zo vaak mogelijk 

bezocht, soms zelfs op de drempel van het huis. Toen bezoek vanwege Covid-19 niet meer werd 

toegestaan, is via kaartjes en telefoon contact met hen gehouden. 

 

Toegekende aanvragen in 2020 

- Careyn, Hospice Breda Jubileum   €   4.000*) 

- Vrienden Amphia (2021)    € 10.000 

- Tools to Work      €   3.025 

- Stichting Maatschappelijke Activiteiten Nuwenhuys € 25.000 

*) Vanwege Covid-19 is de jubileumviering niet doorgegaan. 


